



# JBF HD-Shredder

Zubehör / optional accessories



Absauganlage zur Erfassung und Sammlung des beim Schreddern erzeugten Staubes.  
Vacuuming system for removal and collection of dust, generated during shredding.



 made  
in  
Germany

© by JBF Maschinen GmbH  
[www.jbf-maschinen.de](http://www.jbf-maschinen.de)  
issue 2022-08



# JBF HD-Shredder

Zubehör / optional accessories



Über flexible Schläuche ist die fahrbare Absauganlage mit dem Schredder verbunden und kann so zur Bodenreinigung und Wartung bequem verschoben werden. Der hochwertige Taschenfilter reduziert den Reststaubgehalt auf hervorragende  $0,1 \text{ mg/m}^3$ .

Flexible hoses connect mobile vacuum and shredder, allowing for convenient relocation of the vacuum for floor cleaning and maintenance. Its high-quality pocket filter reduces the residual dust content to excellent  $0.1 \text{ mg/cbm}$ .



© by JBF Maschinen GmbH  
[www.jbf-maschinen.de](http://www.jbf-maschinen.de)  
issue 2022-08





# JBF HD-Shredder

Zubehör / optional accessories



Das fahrbare Zuführband kann mit 15 Stück 3,5" Festplatten oder 30 Stück 2,5" Festplatten bestückt werden. Es beschickt dann automatisch den Schredder, der Bediener kann währenddessen anderen Aufgaben nachgehen.

The mobile feed conveyor can be loaded with 15 pieces 3.5" HDD's or 30 pieces 2.5" HDD's. While it feeds them automatically to the shredder, the operator can leave the machine and fulfil other tasks.



# JBF HD-Shredder

Zubehör / optional accessories



ShreddingMachines.co.uk

© by JBF Maschinen GmbH  
www.jbf-maschinen.de  
issue 2022-08